



**MUSEUM OF THE FUTURE**

EN How will the planet change in 50 years' time? Inside this new iconic building in the financial district we can learn more about the city's vision of the future using innovation, robotics and artificial intelligence tools.  
FR Comment la planète va-t-elle évoluer durant les 50 prochaines années? À l'intérieur de ce nouvel immeuble emblématique du quartier de la finance, nous en découvrons plus sur la vision d'avenir de la ville grâce à l'innovation, à la robotique et à l'intelligence artificielle.

[www.museumofthefuture.ae](http://www.museumofthefuture.ae)



**GALAXY BAR**

EN This high-end designed cocktail venue proposes a stellar mixology trip through constellations and Greek mythology.  
FR Ce bar à cocktails huppé propose un voyage étoilé dans la mixologie au travers des constellations et de la mythologie grecque.

**Ranked 43 of The World's 50 Best Bars**  
Classé 43<sup>e</sup> dans la liste des 50 meilleurs bars du monde (The World's 50 Best Bars)  
[www.galaxy-bar.com](http://www.galaxy-bar.com)



**OSSIANO**

EN Michelin chef Grégoire Berger cooks a 9-wave tasting menu inspired by the ocean and the seas in a unique setting surrounded by aquarium walls.  
FR Grégoire Berger, chef étoilé au Michelin, vous prépare un menu dégustation en neuf vagues inspiré de l'océan et des mers dans un cadre unique entouré de parois d'aquarium.

**Atlantis, The Palm**  
[www.atlantis.com](http://www.atlantis.com)

**TIP → 1**

EN Enjoy breathtaking views from Aura, the world's highest 360° suspended infinity pool.  
FR Découvrez la vue époustouflante à 360° depuis Aura, la plus haute piscine à débordement au monde.

The Palm Tower,  
Palm Jumeirah  
[www.auraskypool.com](http://www.auraskypool.com)

**TIP → 2**

EN Hotel Riu Dubai offers an all-inclusive experience by the Deira Islands beach front with themed restaurants and a water park.  
FR Hotel Riu Dubai propose une expérience tout compris sur les îles Deira, en bord de plage, avec des restaurants thématiques et un parc aquatique.

[www.riu.com](http://www.riu.com)



**DUBAI CREEK**

EN The natural seawater inlet between Deira and Bur Dubai is the best place to admire the skyline. It is especially popular during sunset.  
FR Cette crique naturelle d'eau salée entre Deira et Bur Dubai est le meilleur endroit pour admirer l'horizon. Elle est particulièrement appréciée au coucher du soleil.



🕒 6H35 ☀️ 2 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK\*

# Dubai

UNITED ARAB EMIRATES

EN The City of Gold is a blend of ultra-luxury, opulent and modern architecture, history and a booming fine dining scene that brings together some of the world's most renowned chefs.

FR La Cité d'or est un mélange de luxe extrême, d'architecture opulente et moderne et d'histoire, mais aussi un haut lieu de la gastronomie qui réunit certains des chefs les plus renommés au monde.

Texts → David Palacios Photos → Museum of the Future, Galaxy Bar, Atlantis, The Palm, Visit Dubai